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Zápisnica 

Z druhého zasadnutia  obecného zastupiteľstva Vyšný Mirošov konaného dňa 02.04.2022 

Číslo: 02/2022 

Prítomní poslanci:   Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc 
Ospravedlnení poslanci: Ing. Peter Bochnovič 
Neospravedlnení poslanci: Juraj Petrisko, Slavomír Špik  
Prítomní: Michal Petranik, Peter Čarnogurský, Tatiana Kuchtová, Vladislav Kimák, Iveta Kimáková, Ján Hoško, 
Marián Cocuľa, Jozef Savčák, Marián Bilanin, Jana Stešková 
 
 
Program: 
1.  Úvodné náležitosti: 
     a/  Otvorenie zasadnutia 
     b/  Schválenie programu zasadnutia 
     c/  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
     d/  Voľba návrhovej komisie 
 2. Prejednanie zateplenia Obecného úradu SIEA 
 3. Schválenie zámeru predaja pozemku v k. ú. Vyšný Mirošov parc. C-KN 663/2 
 4.  Rôzne  
 5.  Diskusia 
 6.  Návrh na uznesenie 
 7.  Záver 

 
 
Bod č.1 
 a/ Zasadnutie obecného zastupiteľstva zvolal a viedol starosta obce Michal Petranik. Privítal všetkých 
prítomných poslancov obecného zastupiteľstva aj hostí a zároveň informoval, že zasadnutia sa zúčastnili štyria 
poslanci OZ. Ďalej skonštatoval, že Obecné zastupiteľstvo je spôsobilé uznášať sa.  
  
 b/  Starosta obce Michal Petranik prečítal program zasadnutia. 
                      Nakoľko v programe zasadnutia v bodeč.3 je potrebné 3/5 hlasovanie navrhol tento bod vynechať 
a prejednať na ďalšom zasadnutí. 
 
Program zasadnutia poslanci OZ schválili. 
 
Za:  Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
 c/  Za zapisovateľa bola určená p. Gabriela Pavelčáková 
       Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Michal Miko, p. Michal Ferenc 
 
 d/ Do návrhovej komisie boli zvolení: p. Emil Cina, p. Ladislav Ferenc 
 
Za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
Návrh na uznesenie č. 1/2/2022 bol schválený. 
 
Bod č. 2 
 Prejednanie zateplenia Obecného úradu cez SIEA a Environmentálny fond SR 
   
 Starosta obce p. Michal Petranik informoval poslancov OZ, že bude možnosť  v krátkej budúcnosti 
požiadať o dotáciu na Zateplenie budovy Obecného úradu SIEA alebo Environmentálny fond SR. Nakoľko viac 
finančných prostriedkov by stálo zateplenie cez SIEA, tak navrhol, že by bolo lepšie požiadať o dotáciu 
Environmentálny fond.  
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Poslanci OZ schválili požiadať o dotáciu na Zateplenie budovy Obecného úradu cez Environmentálny fond SR. 
  
Za: Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
Návrh na uznesenie č. 2/2/2022 bol schválený. 
  
Bod č. 3 
               Vynechaný 

 
Bod č. 4 
               Poslanci OZ v bode rôzne nemali žiadne návrhy ani pripomienky 
  
Bod č. 5 
 Diskusia: 
 
             Poslanec p. Michal Ferenc 

- nesvietia svetlá na zastávke pri osade 
- potoky v obci sú zarastené, je potrebné vyčistiť 

Prítomný p. Ján Hoško 
- žiadal o vysvetlenie, že 29.03.2019 mu bola schválená žiadosť na kanceláriu pre PS lesa Beskyd, ktorú 

stále nemá v prenájme 
- žiadal o vysvetlenie, že z akého dôvodu bola začatá exekúcia voči PS lesa Beskyd, nakoľko nie sú sami 

čo sú neplatiči 
Starosta p. Michal Petranik 
- informoval prítomných, že sa rušia osvetlenia na lúkach a premiestnia sa na smerom osadu 
- zabezpečí opravu svetla na zastávke pri osade 
- pokúsi sa zabezpečiť vyčistenie potokov, nakoľko potoky nie sú v správe obce ale v správe 

Slovenského vodohospodárskeho podniku – Správa povodia Bodrogu 
- na ďalšom zasadnutí sa prerokuje kancelária pre PS lesa Beskyd 
- exekúcia voči PS lesa Beskyd bola z dôvodu nezaplatenia ani jednej splátky za dane v roku 2021 

 
Návrh na uznesenie č. 3/2/2022 bol schválený. 
 
 
Bod č. 6 
 Starosta obce p. Michal Petranik prečítal návrh na uznesenie, ktorý poslanci OZ schválili. 

 

 

 
Zapísala: 
Gabriela Pavelčáková                  ................................................  
 
Overovatelia:   
Michal Miko     ................................................ 
    
Michal Ferenc      ................................................ 
 

 


